

British Airways : 4 jours de grève PNC du 16 au 19 juin



Les hôtesse et stewards de British Airways sous contrat mixed fleet ont voté en faveur d'une nouvelle grève de 4 jours. Les salariés qui ont mené plus de 20 jours de grève entre février et mars, sont appelés à stopper le travail entre le 16 et le 19 juin inclus.

L'organisation dénonce l'attitude injuste de la direction de la compagnie envers les salariés qui ont participé aux précédentes grèves. Elle assure entre autres que les PNC n'ont pas récupéré certains avantages comme les prix réduits sur les billets. La compagnie britannique estime que cette nouvelle action est « complètement inutile » et ajoute que tous les passagers pourront voler vers leur destination pendant ce mouvement de 4 jours. Le programme des vols sera publié dans les prochains jours.

Qatar Airways suspend ses vols vers ses voisins



Qatar Airways a annoncé mardi avoir, à son tour, suspendu sine die tous ses vols vers l'Arabie saoudite, les Emirats arabes unis, Bahreïn et l'Egypte. La compagnie précise que la suspension des vols vers les quatre pays sera en vigueur « jusqu'à nouvel ordre ». Doha riposte ainsi à la décision de ses voisins de l'isoler en l'accusant de terrorisme.

La compagnie indique aux clients affectés par la suspension des vols qu'ils peuvent soit se faire rembourser leurs billets soit réserver des places vers d'autres destinations. Au-delà de la question des vols locaux, ce blocus pose des questions pour les vols internationaux car officiellement, l'espace aérien de l'Arabie saoudite, des Emirats arabes unis, de Bahreïn, du Yemen et de l'Egypte est également interdit au Qatar, ce qui doit conduire à des détours gigantesques. Pour l'heure, la compagnie ne communique pas sur ce point.

Tél. : +33 (0)5.67.20.74.38 - Fax : +33 (0)5.67.31.70.17

Travel Agency & Tour Operator - 20 rue du Rempart St Etienne - 31000 Toulouse
France - <http://www.amplitudes-business-travel.com>

All latest news from tourism and corporate travel area.

News letter

06/06/2017

AMPLITUDES

Business Travel

British Airways: flight attendants' 4-day-strike from June 16th to 19th 

Flight attendants from British Airways working under a mixed fleet contract have voted for a new 4-day-strike. Employees who have done more than 20 days of strike between February and March, are called to stop working between June 16th and 19th included.

The organization discloses an unfair behavior of the company head office towards the employees who have participated to the previous strikes. It seems flight attendants never recovered some benefits such as ticket reduced price. The British company considers this new movement is "totally useless" and adds all passengers will be able to go to their final destination for this 4-day-strike. Flight program will be published in the next few days.

Qatar Airways suspends its flights to its neighbors 

Qatar Airways announced on Thursday all its flights to Saudi Arabia, the United Arab Emirates, Bahrain and Egypt, are now indefinitely suspended. The company specifies this 4-country-flight-suspension comes into effect "until further notice". Doha responds to its neighbors 'decision which isolates Qatar by accusing the country of participating to terrorism.

The company tells passengers affected by this flight suspension, either they can be reimbursed, either they can book seats for another destinations. Beyond the issue of local flights, this embargo poses issues about international flights because officially, air space of Saudi Arabia, the United Arab Emirates, Bahrain, Yemen and Egypt is forbidden to Qatar as well, that should lead to huge detours. For the moment, the company does not communicate about this matter.

Tél. : +33 (0)5.67.20.74.38 - Fax : +33 (0)5.67.31.70.17

Travel Agency & Tour Operator - 20 rue du Rempart St Etienne - 31000 Toulouse
France - <http://www.amplitudes-business-travel.com>